

大閘蟹·珍嚐

Hairy Crab Grand Feast



鮮味蟹粉小籠包

Steamed Pork Dumpling with Crab Meat



大閘蟹 \$128/每隻

Hairy Crab \$128/Each

凡惠顧大閘蟹套餐可以優惠價 \$98 加點1隻

\$98 for 1 Extra Hairy Crab on top of each set



大閘蟹·珍嚐

Hairy Crab Grand Feast

鮮味蟹粉小籠包 (每位2件)

Steamed Pork Dumpling with Crab Meat

(2 pcs per person)

生拆蟹粉蒜茸包 (每位2件)

Garlic Bread Topped with Crab Meat

(2 pcs per person)

蟲草花北菇燉花膠湯

Double-boiled Fish Maw and Cordyceps Flower

Soup

大閘蟹 (約4.5 - 5兩重) (每位2隻)

Steamed Hairy Crab (2 pcs per person)

金湯時蔬

Braised Seasonal Vegetable in Broth

海皇湯手打烏冬

Homemade Udon in Seafood Delight

薑茶湯丸

Glutinous Dumplings in Sweet Ginger Tea

\$398/每位 Per Person

\$778/2位 Person

\$1,548/4位 Person

\$2,298/6位 Person

| 敬請預訂 Please Reserve |

另收茶芥及加一服務費，以優惠價換購大閘蟹每個套餐只限1次及加一服務費會以原價計算，此套餐不可與其他優惠同時使用，部份菜式應時令更新，恕不另行通知
部份菜式為時令菜式，如有更新將會以價錢相約的產品代替，只適用於堂食、散座，食物圖片只供參考，優惠須受條款及細則約束，詳情請向店員查詢
如有任何爭議，東海飲食集團保留最終決定權。

Additional Chinese Tea & 10% service charge apply • Special price of extra hairy crab on top of each set can be redeem once only (Additional 10% service charge based on the original price)

Cannot be used in conjunction with other offers • Seasonal items might be changed without prior notice • Seasonal items might be replaced with approximate value of item

Valid for dine-in only (except VIP room) • Product photos are for reference only • The offer is subject to terms and conditions, please contact our store staff for details

East Ocean Gourmet Group reserves the right on final decision in the event of any dispute

 eastocean.hk www.eastocean.com.hk